
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d.19. april 2021 

 kl.19.00-21.00 

 

 
Deltagere:  

Forældrevalgte: Marianne Christiansen, Marianne Tang Hindsig, Diana Ostersen, 

Kirsten Lund Jensen og Anders Krejberg. 

Medarbejderrepræsentanter: Susanne Mellergaard og Maria Brandt 

Ledelse: Ole Ehmsen Kronborg og Annizette Jensen. 

Fraværende:  

Referent:  Marianne Christiansen 
 

Punkt Beslutning 
1. Orientering fra 

- Skoleleder 

- Pædagogisk Råd  

- SFO 

  

Orientering fra Ole: 

 Info brev om evaluering af 

”projekt nye veje”. Ole sender 

det ud til bestyrelsen. 

 RKSK er i gang med at lave et 

”rådighedskatalog” med 

oversigt over mulige besparelser 

inden for alle områder. Inden 

for Børne og familie udvalget 

skal der laves et 

rådighedskatalog på ca. 30 mill 

årligt. 

 Skolens støttelærer Dorthe, som 

har haft en 0.5 stilling med 

støtte har desværre opsagt sin 

stilling på Borris skole ved 

udgangen af indeværende 

skoleår. 

Orientering fra pædagogisk råd ved 

Susanne: 

 Stor glæde blandt personalet, 

over veloverstået emneuge, med 

forårsmarked og koncert.  

Gode tilbagemeldinger fra 

børnene omkring ugen. 

Markedet var meget velbesøgt 

og overskuddet går til Venø-

turen i juni. 

2. Timefordeling skoleåret 2022/2023. 

 

 

Ole orientere: Timefordelingen er 

magen til sidste års fordeling. Derfor 



 ingen ændringer i forhold til 

indeværende skoleår. 

3. Tilsyn med Dropmob.   

 

 

Der er ført tilsyn med dropmob.  

Der er opmærksomhed på 

eftervirkningerne efter Corona.  

 

Der er enighed i at god trivsel også 

forudsætter stærke og åbne fællesskaber 

blandt forældre omkring skolen. 

Dette forsøges i talesat ved alle 

relevante lejligheder  

4. Valg til skolebestyrelsen. 

 

 

 

Flere kandidater ønsker at stille 

opstiller op 

Der stilles stole op i samlingslokalet, 

hvor valget skal foregå. Ole og Anders 

byder velkommen og rammerne ridses 

op. Skriftlig runde med forslag til 

kandidater. Ole og Anders tæller 

stemmer op. Bestyrelsen mødes kl. 

18.45. Invitation og film sendes ud igen 

på Aula og Borris Sogn. 

5. Opfølgning på fællesmødet i Borris Helhed 

 

 

 

Evaluering af mødet d. 8. marts. Rigtig 

fint møde. Der kom relevante ting op til 

kommende bestyrelse.  

Opfordres til at ny Skolebestyrelse 

deltager i skolebestyrelseskursus. 

Forslag om Helhedsmøde med 

overnatning 

6 Eventuelt. 

 

 

 

Børge er i gang med reparationer og der 

er leveringstid på materialerne. 

På sigt skal der laves mere på 

legepladsen, hvor den tidligere 

tarzanbane har ligget. 

 


